
Til Thomas Gyldal Petersen 
 
I Hjortespringparken havde vi generalforsamling torsdag d. 20. marts. 
Bestyrelsen havde nok på fornemmelsen, at vejlukningen ville blive diskuteret. 
 
Et af vores medlemmer, havde skriftligt og rettidigt indsendt vedhæftede udtalese 
til beslutning - se den vedhæftede indkaldelse til generalforsamling, som jeg har 
vedhæftet. På siderne 2 og 3. 
 
Bestyrelsen havde over for forvaltningen i slutningen af februar stillet nogle 
spørgsmål om den praktiske udførsel og lidt opfølgning, for at være "klædt på" til 
generalforsamlingen, og der har i den forbindelse været en god og positiv dialog 
med Linda Madsen om dette, hen over den sidste uges tid. 
 
Men bestyrelsen kunne åbenbart ikke give information nok til de fremmødte, til at 
udtalelsen blev trukket tilbage fra dagsorden. 
 
Så den blev rent faktisk vedtaget og derfor nu sendt til dig med kopi til 
forvaltningen som forslagstilleren har ønsket (jeg har sendt den direkte til Linda 
Madsen, måske er det en anden i forvaltningen, der skal have den) 
 
Vi er 54 medlemmer af grundejerforeningen og 29 huse var repræsenteret på 
generalforsamlingen. 
 
Jeg ved ikke rigtig hvad der skal ske herfra. Men bestyrelsen (f.ex. 2 
repræsentanter) deltager gerne i et møde med dig, hvis du skønner det nødvendigt. 
 
Jeg har sakset 2 linier fra bestyrelsens beretning på selvsamme 
generalforsamling: "Men i alt dette skal vi ikke glemme, at flere af vores 
medlemmer ønskede vejen lukket og i dag er glade for beslutningen. 
Bestyrelsen mener, at vejlukningen er kommet for at blive og den virkelighed må vi 
som forening indstille os på." 
 
 
Med venlig hilsen 
 
Poul Dahl 
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